
   

Referat af bestyrelsesmøde d.6. februar 2025 
 

Deltagere: Kresten, Anders, Christoffer, Rie og Eva (ref.) 

 

1. Velkomst til nyt medlem 

Vi bød velkommen til Cathie, der er ved at købe have 87. 

 

2. Godkendelse af byggeplaner 

Vi godkendte en revideret byggeplan for have 58. Byggeriet forventes at starte i marts. 

Vi godkendte en byggeplan for have 66. 

 

3. Havemandens løn 
Havemanden ønsker at drøfte sin løn med bestyrelsen. Vi inviterer ham til næste 
bestyrelsesmøde.  
 

4. Status på købsprocessen 
Københavns Kommune har endnu ikke sendt handlen i udbud. Det forventes at ske 
inden udgangen af 1. kvartal. 
Advokaten har undersøgt finansieringsmulighed i Danske Bank, der afviser at låne 
os til finansiering. Desuden har der været henvendelse til Merkur bank, der 
ligeledes afviser, da de ikke har volumen til det samlede køb men kun kan låne til 
de to mindste haveforeninger.  Bestyrelsen opfordrer advokaten til at undersøge 
muligheden i flere af de store banker. Resultatet af dette er dog  tvivlsomt, da flere 
af dem allerede har afvist andre haveforeninger.  
Der er endnu ikke svar fra advokaten på spørgsmålet om organiseringsform. Vi 
rykker. Igen.  

 

5. Næste møde 
d. 13. marts hos Rie i have 50 

 

 


